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Abstract (en)
A signature conveyor comprises a first conveying means (64) which conveys signatures (40) in sequence to a delivery station (60). At the delivery
station (60), the signatures (40) are transferred in sequence to a receiving conveying means (74). A shaping device (126) is positioned at the
delivery station (60) in order to reinforce the signatures (40) by shapings (132) being formed in the signatures (40), which shapings extend between
their front and their rear end parts (46, 48). Although the shapings (132) are only maintained in the signatures (40) temporarily, the shaping device
(126) is mounted sufficiently near to the receiving conveying means (74) for a shaping (132) in a signature (40) to be able to be maintained while
the front end part (46) of the signature (40) moves towards the receiving conveying means (74). Thus the shaping device (126) is situated at a
distance from the receiving conveying means (74) which is less than the distance between the front and the rear end parts (46, 48) of the signatures
(40). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Signaturtransportvorrichtung umfaßt ein erstes Transportmittel (64), welches Signaturen (40) sequentiell an eine Auslagestation (60) befördert.
An der Auslagestation (60) werden die Signaturen (40) sequentiell auf ein empfangendes Transportmittel (74) übertragen. Eine Verformeinrichtung
(126) ist an der Auslagestation (60) positioniert, um die Signaturen (40) zu versteifen, indem Verformungen (132) in den Signaturen (40) gebildet
werden, welche zwischen deren vorderem und hinterem Endteil (46, 48) verlaufen. Obschon die Verformungen (132) nur vorübergehend in den
Signaturen (40) aufrechterhalten werden, ist die Verformeinrichtung (126) nahe genug an dem empfangenden Transportmittel (74) angebracht,
so daß eine Verformung (132) in einer Signatur (40) aufrechterhalten werden kann, während der vordere Endteil (46) der Signatur (40) sich zu
dem empfangenden Transportmittel (74) hinbewegt. Somit befindet sich die Verformeinrichtung (126) in einem Abstand von dem empfangenden
Transportmittel (74) welcher geringer ist, als der Abstand zwischen den vorderen und hinteren Endteilen (46, 48) der Signaturen (40).
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